

第六週 學校聯絡事項

- 一、寫字比賽網上報名，將於 10/1, 6pm 截止。報名網址：<https://goo.gl/forms/ldFlwiwTTJOpwz8l1>
- 二、10/8 學生放假一天，老師們則於文教中心舉行校務會議。中午由理事會及家長會舉行迎新餐會。
- 三、10/9, 星期日，學分一上午班、學分一下午班和學分三上午班將於文教中心上文化課，詳情請洽各班老師。
- 四、10/9, 星期日，雙十國慶升旗典禮於下午 2:00pm 在中華學苑舉行，歡迎大家踴躍參加。雙十國慶晚宴於晚上 5:30pm 在大中華美食城舉行，餐券每張 \$ 30 (請洽辦公室 #703)，歡迎大家參加。
- 五、寫字比賽將於 10/15 (全天) 於 706 教室舉行，各組報到時間將以 email 通知參賽的學生/家長，請參賽的同學準時報到。比賽時間以 30 分鐘為限。報到時間遲到超過五分鐘則算棄權。所有參賽學生一律使用學校提供之書寫文具(紙張、鉛筆以及橡皮擦)。任何問題請電郵：比賽召集人: 黃才倫 (Terrell Huang)/ 譚鈺 (Joy Tam) nccs.writing@gmail.com.
- 六、本學年度校內各項比賽(寫字、演講/即席演講、卡拉 OK、朗誦/朗讀) 將由家長組成籌備會。有興趣幫忙的家長請直接與各籌備會之召集人聯繫。
寫字比賽(10/15/2016): 黃才倫(Terrell Huang)/ 譚鈺(Joy Tam) nccs.writing@gmail.com
演講比賽及即席演講比賽(1/14/2017): 楊倩怡 (Shirley Young) nccs.Speech@gmail.com
卡拉 OK 歌唱比賽團體組(1/28/2017): 吳正寧(Christina Wu) nccs.Singing@gmail.com
卡拉 OK 歌唱比賽個人組(2/11/2017): 吳正寧(Christina Wu) nccs.Singing@gmail.com
詩詞朗誦/ 朗讀比賽(3/25/2017): 龐穎波 (Ying Bo) nccs.poetry@gmail.com
- 七、中午 (12:30~1:30pm) 扯鈴班已於上週中午開始上課，並持續招生中，有興趣者請洽辦公室 (#703)。
中午(12:30~1:30pm) 功夫班仍在熱烈招生中，有興趣者請到辦公室 (#703)報名繳費。
- 八、家長會年度籌款已經開始。謝謝家長會上週義賣麻麻糰，敬請家長繼續支持。
- 九、學校接受各界捐款，捐款項目可分指定用途(如；獎助學金、學校設備、教師培訓等)和一般用途(如；租用校舍、學校行政，學校一般支出等) 如有問題，歡迎來電詢問
info@northcountychineseschool.org
- 十、10/22 將舉行本學期期中考，請提醒學生們及早準備。

Weekly Bulletin:

10/01/2016

1. The deadline of online registration (<http://goo.gl/forms/Gp1H2XUyr0>) for the Writing Contest is on 10/1, 6pm.
2. 10/8, **NO school** for students, Professional Growth Day. The teachers will have a meeting at SDCCA Learning Center, followed by a Welcome Party (hosted by PTA and SDCCA) at noon.
3. 10/9, Sunday, Credit Class 1 (AM and PM), and Credit Class 3 (AM) will be in session at SDCCA Learning Center. Please contact your teacher for details.
4. 10/9, Sunday, the Double Ten national flag-raising ceremony will be held at San Diego Chinese Academy at 2:00pm, and everyone is invited to participate. The Double Ten dinner will be at Gourmet City at 5:30pm. Tickets are \$30 (please contact the office in 703), and everyone is invited.
5. The Writing Contest will be held on 10/15/2016, (this is a WHOLE day event) in Room 706. The check-in time for each group will be emailed to contestants/parents. We ask that the contestants check in on time. Contest time is limited to 30 minutes. Students will be disqualified if arriving 5 minutes or later after the check-in time. School will provide pencil, eraser and writing paper. Please email your questions to: Mr. Terrell Huang at nccs.writing@gmail.com.

6. **Calling ALL PARENTS!!** All school wide contests will be conducted by "Contest Committee". Below are the Committee chair contact info, feel free to contact them to help out with the contests.
 - Writing Contest (10/15/2016)** – Mr. Terrell Huang (nccs.writing@gmail.com)
 - Speech Contest (1/14/2017)** – Mrs. Shirley Young (nccs.Speech@gmail.com)
 - Group Karaoke Singing Contest (1/28/2017)** – Mrs. Christina Wu (nccs.Singing@gmail.com)
 - Individual Karaoke Singing Contest (2/11/2017)** – Mrs. Christina Wu (nccs.Singing@gmail.com)
 - Poetry Recital/Article Reading Contest (3/25/2017)** – Mrs. Ying Bo (nccs.poetry@gmail.com)
7. The Chinese Yoyo enrichment class started last week. Class meets from 12:30-1:30pm and enrollment is ongoing. For interested parties, please contact the office in Room 703.
The Kung Fu enrichment class (12:30-1:30pm) is also actively enrolling. Please contact the office in Room 703.
8. The PTA has started its annual fundraising. Our thanks to PTA for selling mochi last week. Please continue to support their efforts.
9. School accepts all types of donations. Donations can be designated for restricted uses (e.g., scholarships, school equipment, teacher training, etc.) or for general purposes (e.g., facilities rental, administration, and general school expenses, etc.).
10. Midterm exam will take place on 10/22. Please remind your students to prepare for the test.

學生姓名 (Student Name): _____

家長簽名 (Parent Signature): _____